

Title (en)

Concrete cornice elements.

Title (de)

Gesimselemente aus Beton.

Title (fr)

Eléments de corniche en béton.

Publication

EP 0354084 A1 19900207 (FR)

Application

EP 89402031 A 19890717

Priority

FR 8809886 A 19880721

Abstract (en)

The present invention relates to a concrete cornice element comprising a base portion (1) of sufficient thickness and length to ensure the seating of the said element, two vertical walls (3) and (4) disposed on either side of the said base portion, a front wall (5) whose outer face as, in section, an S-shaped (or beaded) form and a plane upper wall (7) bearing on the upper faces of the said vertical walls and of the said front wall, the said upper wall having a substantially plane upper surface and forming two openings (8) and (9) between the walls on which it bears and the base portion.

<IMAGE>

Abstract (fr)

La présente invention concerne un élément de corniche en béton comportant une semelle (1) d'épaisseur et de longueur suffisantes pour assurer l'assise dudit élément, deux parois verticales (3) et (4) disposées de part et d'autre de ladite semelle, une paroi frontale (5) dont la face extérieure présente en coupe une forme de S (ou moulurée) et une paroi supérieure (7) plane s'appuyant sur les faces supérieures desdites parois verticales et de ladite paroi frontale, ladite paroi supérieure ayant une surface supérieure sensiblement plane et ménageant, entre les parois sur lesquelles elle s'appuie et la semelle, deux ouvertures (8) et (9).

IPC 1-7

E04C 1/39

IPC 8 full level

E04C 1/39 (2006.01); **E04D 13/064** (2006.01); **E04D 13/158** (2006.01); **E04B 2/02** (2006.01)

CPC (source: EP)

E04C 1/39 (2013.01); **E04D 13/064** (2013.01); **E04D 13/0646** (2013.01); **E04D 13/158** (2013.01); **E04B 2002/026** (2013.01)

Citation (search report)

- [Y] FR 2570412 A1 19860321 - CORNEGLIO GEORGES [FR]
- [Y] DE 8402703 U1 19840530
- [A] DE 3042584 A1 19820519 - CORNELISSEN LORENZ ING GRAD
- [Y] M.MITTAG: "BAUKONSTRUKTIONSLEHRE"

Cited by

FR2772406A1; GB2316107A; GB2316107B; WO9635848A1

Designated contracting state (EPC)

BE CH DE ES GB IT LI LU NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0354084 A1 19900207; EP 0354084 B1 19920415; DE 68901231 D1 19920521; FR 2634507 A1 19900126; FR 2634507 B1 19931119

DOCDB simple family (application)

EP 89402031 A 19890717; DE 68901231 T 19890717; FR 8809886 A 19880721